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Z  Á  P  I  S 
z 4. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAVI, 

 které se konalo 24. června 2015 od 18:00 hodin 
 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 
                 Celkem bylo přítomno 16 členů zastupitelstva města. 
Omluveni: Růžena Domová, Mgr. Vladimír Drachovský, Marcela Hánová, Ing. Martin 
Kákona, Ludmila Zbytovská  
Hosté: tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll, vedoucí finančního odboru MěÚ Soběslav paní 
Marcela Koloušková, vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ Soběslav paní 
Věra Hanzalová 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po 
uvítání všech přítomných konstatoval, že je přítomno  16 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční 
většina, a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a 
občany na skutečnost, že je z celého průběhu jednání zastupitelstva města pořizován audio 
(zvukový) záznam, který bude následně zveřejněn na internetových stránkách města Soběslavi 
a bude k dispozici na MěÚ.  

Před zahájením programu ZM obdrželi členové zastupitelstva města aktualizovaný 
návrh rozpočtového opatření č. 2/2015. Starosta města předal všem členům ZM pozvánky a 
vstupenky na 21. mezinárodní festival dechových hudeb Kubešova Soběslav a na festival 
Setkání s hudbou. 

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 4. zasedání zastupitelstva města.  

P r o g r a m   j e d n á n í : 
1. Zpráva Kontrolního výboru ZM 
2. Volba člena Rady města 
3. Změna č. 2 rozpočtu města v roce 2015 
4. Stanovení odměn neuvolněným členům ZM 
5. Rozdělení půjček z Fondu rozvoje bydlení města v roce 2015  
6. Majetkové převody 

            A: Koupě pozemků p. č. 194/2, 1045, 1046/3, 1046/7, 1049/1, 974/6, 974/7, 1005/7 
            v k. ú. Chlebov 
            B: Koupě části pozemku p. č. 1787 v k. ú. Soběslav 
            C: Směna pozemků s doplatkem mezi městem Soběslav a společností Viasfalt, spol. 
            s r. o., Soběslav 
            D: Zrušení usnesení ZM 15/130/2013 ze dne 25. 9. 2013 

7. Různé 

Bez diskuse.  

Hlasování o programu jako celku: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Program byl schválen. 
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V souvislosti s volbou člena rady města starosta města navrhl, aby činnost návrhové a volební 
komise byla sloučena a obě komise pracovaly ve stejném složení.  
 
Volba sloučení návrhové a volební komise: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 
 
Do návrhové a volební komise na člena rady města byli navrženi členové zastupitelstva Mgr. 
Milan Dančišin, Mgr. Michal Pánek a pan Zdeněk Vránek. 
 
Volba návrhové a volební komise: 
Pro: 13 
Ing. Jindřich Bláha; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír 
Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; 
Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš;  
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Michal Pánek; Zdeněk Vránek 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 
zastupitelstva města Mgr. Irenu Molíkovou a pana Václava Nedvěda. 

Hlasování o složení ověřovatelů: 
Pro: 14 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Mgr. Irena Molíková, Václav Nedvěd 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 3. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 
svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Květoslava Štaubrová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM budou v rámci diskuse ke 
každému bodu jednání vyjmenováni pouze účastníci diskuse (viz schválený jednací řád ZM 
čl. 14), úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 1 – Zpráva Kontrolního výboru ZM 
Předložil: Jaroslav Himpan – předseda kontrolního výboru 
Příloha:  

- Zpráva Kontrolního výboru ZM  
Předseda kontrolního výboru pan Jaroslav Himpan seznámil členy ZM se zprávou 
z Kontrolního výboru ze dne 2. 6. 2015.  
Kontrolní výbor projednával námitku vznesenou na minulém jednání ZM ke kácení dřevin na 
sídl. Svákov bez příslušného povolení, KV konstatoval, že námitka občanů města vznesená na 
minulém zasedání ZM je neoprávněná.  
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Dále KV projednával námitku člena ZM Ing. Martina Kákony týkající se lhůty mezi konáním 
březnového a červnového jednání ZM v letošním roce, která je delší než 3 měsíce. KV 
doporučil obrátit se s žádostí o stanovisko ve věci lhůty pro jednání ZM na Kancelář 
poslanecké sněmovny parlamentu ČR. Stanovisko zajistí tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. Do 
doby obdržení stanoviska KV doporučil, aby se jednání ZM konala v kratším časovém 
intervalu než tři měsíce. 
KV také diskutoval o zavedení regulovaného parkování na nám. Republiky v Soběslavi. Dle 
sdělení tajemníka MěÚ Ing. Radka Brylla bude na dnešním jednání ZM podána informace o 
dalších krocích v této záležitosti.  
 
Zápis z KV tvoří přílohu zápisu z jednání ZM a bude zaslán členům ZM. 
 
Starosta města opětovně omluvil Mgr. Vladimíra Drachovského – místostarostu města 
z dnešního jednání ZM z důvodu jeho  hospitalizace v nemocnici a sdělil  informaci k otázce 
parkování v centru města. Studie a podrobná analýza situace parkování v Soběslavi byla 
zadána panu prof. Pavlu Přibylovi, vedoucímu ústavu dopravních systémů ČVUT v Praze. 
V současné době jsou shromažďována potřebná data a informace tak, aby se ZM mohlo 
nejpozději ke konci letošního roku k této záležitosti vrátit.  
 

K tomuto bodu diskutovali: 
člen ZM: Mgr. Petr Lintner 
 
Zrekapituloval termíny jednání ZM v minulém a tomto volebním období. Dále uvedl, že na 
základě zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, a v metodických materiálech pro členy ZM je 
uvedeno, že ZM se schází podle potřeby, minimálně však 1x za 3 měsíce. Zákonodárce tak 
stanovil požadavek, aby se ZM sešlo minimálně 4x ročně. Zákonná opatření nastávají, pokud 
se ZM nesejde po dobu minimálně 6 měsíců. Zároveň uvedl pro porovnání četnost jednání 
obecních či městských zastupitelstev v okolních obcích a městech, ze kterého vyplývá 
obdobná četnost jednání jako v Soběslavi. Na závěr Mgr. Petr Lintner uvedl, že ZM v 
Soběslavi se schází standardně, v souladu se zákonem a podle potřeby.  
 
Usnesení 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu předsedy kontrolního výboru ZM p. Jaroslava 
Himpana. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. 
Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Jaroslav Himpan 

Usnesení bylo přijato. 

 

K bodu 2 – Volba člena Rady města 

Z důvodu rezignace pana Zdeňka Vránka na funkci člena rady města k 1. 4. 2015 bude 
provedena volba nového člena rady města. Starosta města požádal jednotlivé volební strany o 
předložení návrhů na funkci člena rady města, případně o jejich vyjádření. 

Mgr. Petr Lintner poděkoval panu Zdeňku Vránkovi za dlouholetou činnost ve funkci člena 
rady města.  
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Na člena rady města byli volebními stranami navrženi: 

SNK – NEJSME STRANOU – Mgr. Petr Valeš 

ANO 2011 – Jaroslav Himpan 

KSČM – Růžena Domová 

Všichni navržení kandidáti svoji kandidaturu přijali. Paní Růžena Domová, která nebyla 
přítomna jednání ZM, předala písemný souhlas se svou kandidaturou prostřednictvím člena 
ZM p. Jana Pehe.  

Volební a návrhová komise si ze svého středu vylosovala předsedu (volební řád čl. 3 odst. 4), 
kterým se stal Mgr. Michal Pánek, a připravila dle platného volebního řádu hlasovací lístky 
pro volbu člena rady města. 

Starosta města připomněl členům ZM, že volba proběhne tajným hlasováním a provede se  
křížkem do druhého čtverce před jménem označeného kandidáta (volební řád čl. 6 odst. 4).   

Členové ZM provedli volbu člena rady města. 

Po sečtení hlasů předseda volební a návrhové komise Mgr. Michal Pánek přednesl výsledek 
volby člena rady města: 

Mgr. Petr Valeš získal 12 platných hlasů, pan Jaroslav Himpan získal 2 platné hlasy a paní 
Růžena Domová získala 2 platné hlasy.  

Členem rady města  byl zvolen Mgr. Petr Valeš. 

Starosta města pogratuloval nově zvolenému členu rady panu Mgr. Petru Valešovi k jeho 
zvolení a zároveň také poděkoval panu Zdeňku Vránkovi za jeho činnost ve funkci člena rady 
města Soběslav.  
 
Usnesení 
Zastupitelstvo města zvolilo Mgr. Petra Valeše členem Rady města Soběslavi. 
 
K bodu 3 – Změna č. 2 rozpočtu města v roce 2015 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ 
Příloha:  

- Rozpočtové opatření č. 2/2015 
- Shrnutí nabídek na zhodnocení volných finančních prostředků města Soběslavi 

Členové ZM obdrželi před zasedáním aktualizovaný návrh rozpočtového opatření č. 2/2015. 
Rozpočtovým opatřením č. 2/2015 se zvyšují příjmy města o 8 407 600 Kč a výdaje o  
14 007 600 Kč. Aby zůstal rozpočet vyrovnaný, použije město část rezervy ve výši 5,6 mil. 
Kč. V oblasti vlastních příjmů přibyla položka č. 28 – finanční dar ve výši 50 tis. Kč od 
společnosti E.ON na volnočasové aktivity mládeže a položka č. 30 – použití rezervy na 
běžném účtu – vyrovnání rozpočtu byla navýšena o 100 tis. Kč. V oblasti výdajů  byla 
položka č. 18 – veřejná zeleň, kácení, prořez a výměna stromů navýšena o 100 tis. Kč a 
přibyla položka č.  29. – TJ Spartak – převod daru oddílu Aikido ve výši 50 tis. Kč. 

V květnu letošního roku bylo ze strany České spořitelny oznámeno razantní snížení úrokové 
sazby z běžných účtů (z 0,20% roční sazby na 0,01%). Tato skutečnost vede město k záměru 
zhodnotit své volné finanční prostředky formou výhodnějších finančních derivátů. Bylo 
obesláno 6 bankovních ústavů s výzvou k podání nabídky. Hlavním kriteriem byla výše 
úrokové sazby a míra rizika finančního obchodu. Ve stanoveném termínu město obdrželo 4 
nabídky, ze kterých se jako nejvýhodnější jeví návrh Oberbanky AG, která nabízí fixní 
úrokovou sazbu až 0,88% p. a. 
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Po realizaci rozpočtového opatření č. 2/2015 budou činit plánované příjmy 137 546 920 Kč, 
rozpočtové výdaje 147 146 920 Kč a 9,6 mil. Kč bude použito z rezervy ponechané na 
běžných účtech města. 

Mgr. Alena Krejčová informovala o jednání Finančního výboru dne 15. 6. 2015. Finanční 
výbor doporučuje ke schválení změnu č. 2 rozpočtu města a zároveň doporučuje zhodnocení 
volných finančních prostředků města prostřednictvím Oberbank AG. Zároveň informovala o 
současné situaci v kauze Společenského centra Soběslavska, řešení vůči firmě TAREKA, s. r. 
o., Tábor, probíhá v současnosti právní cestou. O dalším vývoji bude informovat na některém 
z dalších jednání ZM.  

Starosta města informoval o financování rekonstrukce sportovní haly, při které bude nutné 
odbourat některé nevyhovující konstrukce a posílit nosníky stropu haly. Toto si vyžádá 
zvýšené náklady, které budou upřesněny na prosincovém jednání ZM.  

K tomuto bodu diskutovali: 
členové ZM: pan Jan Pehe, pan Zdeněk Vránek, Mudr. Jan Chabr 

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  
č. 2/2015 včetně zřízení termínovaného vkladu ve výši 35 mil. Kč u Oberbank AG 
v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – Stanovení odměn neuvolněným členům ZM 
Předložil: Ing Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha:  

- Odměny neuvolněným členům ZM 
Předložen návrh odměn neuvolněným členům ZM dle NV č. 52/2015 Sb.  

Bez diskuse. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje měsíční odměny poskytované neuvolněným členům 
zastupitelstva města dle NV č. 52/2015 Sb., kterým se mění NV č. 37/2003 Sb., o odměnách 
za výkon funkce členů zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů, v následující výši:  
člen RM – 1.977 Kč, člen ZM – 683 Kč, předseda výboru/komise – 1.615 Kč, člen 
výboru/komise – 1.428 Kč s platností od 1. 7. 2015. Tyto odměny se nesčítají. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 5 – Rozdělení půjček z Fondu rozvoje bydlení města v roce 2015 
Předložila: Irena Klečatská – odbor organizační a správy majetku 
Příloha:  

- Návrh na poskytnutí půjček z FRB města Soběslavi v roce 2015 – 2. kolo 
Předložen soupis tří žadatelů o půjčku z Fondu rozvoje bydlení města Soběslavi v celkové 
výši 150 000 Kč, jejichž žádosti byly posouzeny na jednání komise FRB dne 1. 6. 2015. 
Zároveň komise FRB odsouhlasila použití finančních prostředků na rekonstrukci městského 
bytu ve Wilsonově ulici čp. 245 ve výši 220 002 Kč (včetně DPH). 

K tomuto bodu diskutovali: 
členové ZM: Mgr. Petr Lintner 

Předložil návrh rozšířit možnosti čerpání půjček z FRB města Soběslavi o opravy fasád 
v historickém centru města a snížit stávající úrokovou sazbu půjček. Požadavek na změny 
bude předán komisi FRB města Soběslavi k projednání. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města souhlasí s použitím finančních prostředků z Fondu rozvoje bydlení 
města Soběslavi ve výši 370.002 Kč. Částku ve výši 220.002 Kč použije město na 
rekonstrukci bytu v domě čp. 245/II ve Wilsonově ulici v Soběslavi. Na zbývající částku ve 
výši 150.000 Kč budou uzavřeny smlouvy o půjčce s občany vlastnícími nemovitosti ve 
městě, které doporučila komise pro rozdělování půjček z Fondu rozvoje bydlení města 
Soběslavi, takto: 

Žadatel 
Adresa objektu, na který 

se půjčka vztahuje 
Částka Účel 

Jan Buzek Bezděkova 108, Soběslav 50.000 Kč 
Rekonstrukce WC  
a koupelny 

Drahomíra Přibylová Na Ohradě 388, Soběslav 50.000 Kč Výměna oken 
 

Vlasta Cibulková U Jatek 794, Soběslav 50.000 Kč 
Rekonstrukce WC  
a koupelny 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
K bodu 6 – Majetkové převody  
A: Koup ě pozemků p. č. 194/2, 1045, 1046/3, 1046/7, 1049/1, 974/6, 974/7, 1005/7             
v k. ú. Chlebov 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke koupi pozemků p. č. 194/2, 1045, 1046/3, 1046/7, 1049/1, 974/6, 
974/7, 1005/7  v k. ú. Chlebov 

Předložen návrh na koupi pozemků p. č. 194/2, 1045, 1046/3, 1046/7, 1049/1, 974/6, 974/7, 
1005/7  v k. ú. Chlebov o celkové výměře 4 430 m2. S prodejcem Státním statkem Jeneč, 
státní podnik v likvidaci, byla dle znaleckého posudku dohodnuta kupní cena 30 Kč/m2.  

Bez diskuse. 
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Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků p. č. 194/2 o výměře 432 m2, p. č. 1045 o výměře 
1.495 m2, p. č. 1046/3 o výměře 961 m2, p. č. 1046/7 o výměře 67 m2, p. č. 1049/1 o výměře 676 
m2, p. č. 974/6 o výměře 361 m2, p. č. 974/7 o výměře 29 m2 a p. č. 1005/7 o výměře 409 m2 v k. ú. 
Chlebov od České republiky – Státní statek Jeneč, státní podnik v likvidaci, za cenu dle znaleckého 
posudku. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
B: Koupě části pozemku p. č. 1787 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke koupi části pozemku p. č. 1787 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh ke koupi části pozemku p. č. 1787 v k. ú. Soběslav v souvislosti s realizací 
stavby „Soběslav – parkoviště na Wilsonově ulici“ o výměře 27 m2. Navržená kupní cena je 
stanovena dle znaleckého posudku ve výši 170 Kč/m2.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje koupi části pozemku p. č. 1787 o výměře cca 27 m2 v k. ú. 
Soběslav od Ing. Ireny Červenkové, Praha, Ing. Evy Výborné, Soběslav, a Ing. arch. Pavla 
Výborného, České Budějovice, za cenu dle znaleckého posudku. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
C: Směna pozemků s doplatkem mezi městem Soběslav a společností Viasfalt, spol.             
s r. o., Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke směně pozemků s doplatkem mezi městem Soběslav a 
společností Viasfalt, spol. s r. o., Soběslav 

Předložen návrh na směnu pozemků p. č. 3814/6 o výměře 445 m2 ve vlastnictví města 
Soběslav  za pozemek p. č. 3452/2 o výměře 46 m2 ve vlastnictví společnosti Viasfalt, spol. 
s r. o., Soběslav. Rozdíl ve výměře doplatí Viasfalt, spol. s r. o., městu Soběslav za cenu dle 
znaleckého posudku, tj. 150 Kč/m2. 

Bez diskuse. 
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Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků p. č. 3814/6 o výměře 445 m2 ve vlastnictví 
města Soběslavi za pozemek p. č. 3452/2  o výměře 46 m2 ve vlastnictví společnosti Viasfalt, 
spol. s r. o., Soběslav, vše v k. ú. Soběslav. Rozdíl ve výměře doplatí Viasfalt, spol. s r. o., 
městu Soběslav za cenu dle znaleckého posudku.  

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
D: Zrušení usnesení ZM 15/130/2013 ze dne 25. 9. 2013 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke zrušení usnesení ZM/15/130/2013 
Předložen návrh zrušení usnesení ZM/15/130/2013 o záměru koupě pozemků plnících funkci 
lesa p. č. 2384 o výměře 323 m2 a p. č. 2386 o výměře 8974 m2, oba v k. ú. Soběslav, od Lesů 
ČR, s. p., Hradec Králové, z důvodu příliš vysoké kupní ceny.  
 

K tomuto bodu diskutovali: 
člen ZM: pan Jan Pehe 
 
Usnesení  
Zastupitelstvo města ruší usnesení ZM 15/130/2013 ze dne 25. září 2013. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 7 – Různé 
Připomínky a podněty členů ZM: 
Pan Jan Pehe se dotazoval, zda rada města uvažuje o snížení počtu výherních hracích 
automatů ve městě a uvedl příklad Českých Budějovic, kde je úplný zákaz automatů. Starosta 
města – rada města se tímto problémem zabývala, město má schválenu platnou vyhlášku 
regulující počet výherních hracích přístrojů a videoloterijních terminálů. Připravuje se nový 
loterijní zákon, který by měl přinést větší regulaci uvedených zařízení. Loterijní zákon měl 
platit od 1. 1. 2016, ale jeho schválení se zřejmě o rok prodlouží. Do té doby nenavrhuje rada 
města další regulaci výherních hracích přístrojů a videoloterijních terminálů ve městě. Úplné 
zrušení hazardu v Českých Budějovicích vedlo ke vzniku nelegálních heren, kde jsou 
provozovány tzv. kvízomaty a město nemá žádnou možnost kontroly a rovněž nemá žádné 
příjmy.  

MUDr. Jan Chabr vznesl dotaz na výstavbu chodníku směrem od Bechyňského mostu 
k rodinným domům v lokalitě U Vodičků a dále na perspektivu a další osud bývalé skládky u 
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„Nohejlova mlýna“. Starosta města – skládka je na soukromých pozemcích, nebyla 
v minulosti zřízena městem a soukromí vlastníci pozemků zatím město ani jiné orgány kvůli 
jejímu případnému odstranění nekontaktovali. Chodník k lokalitě u Vodičků se zatím 
nepřipravuje, neboť jsou zde složité podmínky pro výkupy pozemků a následné vybudování 
chodníku. Komunikace je v majetku JčK a vedlejší vodoteč je v majetku Povodí Vltavy. 

Mgr. Petr Lintner v reakci na dotaz MUDr. Jana Chabra týkající se výstavby chodníku 
v lokalitě U Vodičků doporučil s ohledem na zvýšení bezpečnosti chodců snížit rychlost 
vozidel na křižovatce do ulice U Vodičků posunutím dopravní značky označující začátek 
města před tuto křižovatku směrem na Bechyni. Starosta města uvedenou záležitost projedná 
příští týden s Ing. Krákem, radním JčK odpovědným za dopravu.  

Pan Jaroslav Himpan vznesl dotaz na stav nedokončené budovy na jižní straně náměstí, která 
je ve vlastnictví společnosti Rašelina, a. s., Soběslav. Starosta města po projednání v radě 
města zaslal Ing. Staňkovi, předsedovi představenstva Rašeliny, a. s., dopis s dotazem na 
postup prací a termín dokončení rekonstrukce tohoto domu. Oficiální odpověď město zatím 
neobdrželo. V pátek 26. 6. 2015 projedná starosta města s Ing. Staňkem opětovně tuto 
záležitost na osobní schůzce.  

Kamil Modl vznesl dotaz na pokračování realizace městského pivovaru v areálu hradu. 
Starosta města – v letošním roce probíhá odstranění zemní vlhkosti v prostorách garáží, ve 
kterých by měl být pivovar umístěn. Na stavební práce získalo město dotaci z Programu 
záchrany architektonického dědictví Ministerstva kultury. V dalších letech bude příprava na 
realizaci pivovaru pokračovat a členové ZM budou dále informováni.  

Připomínky a podněty občanů: 
Pan Bedřich Jan Skočdopol upozornil na nutnost dodržování nočního klidu po 22. hodině 
pořadateli hudebních produkcí konaných zejména na plovárně a v kempu pod Svákovem. 
V této souvislosti upozornil na festival Dobrovol, který se uskutečnil na plovárně v sobotu 13. 
6. 2015 a na kterém ještě po 02.00 hod. doznívala hlasitá hudba. Dále vznesl dotaz, zda-li 
město v letošním roce počítá s připomenutím 650. (pozn.: správně 625.) výročí od založení 
města. Starosta města – dne 19. září letošního roku se budou konat slavnosti města, na kterých 
bude připomenuta historie města. Při festivalu Dobrovol upozorňovala PČR společně 
s městskou policií pořadatele na nutnost dodržení nočního klidu. Všichni pořadatelé 
hudebních produkcí ve městě a okolí jsou na dodržování nočního klidu upozorňováni. 
Dodržování nočního klidu kontroluje městská policie, kterou je možné v případě potřeby 
kontaktovat.  

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 24. 6. 2015 v 19.25 hodin. 

 

 

 

 


